

SAP Account Substantiation and Automation by BlackLine, premier edition
SAP Account Substantiation and Automation by BlackLine (高级版) [会计实证和自动化高级版]
Supplemental Terms and Conditions
补充条款和条件

This Supplement is part of an agreement for certain SAP Cloud services between SAP and Customer and apply solely to SAP Account Substantiation and Automation by BlackLine, premier edition (the “Cloud Service”). Any documents referenced in this Supplement are available upon request.

本补充是 SAP 与客户之间签订的特定 SAP 云服务协议的一部分，仅适用于 SAP Account Substantiation and Automation by BlackLine (高级版) [会计实证和自动化高级版] (以下简称“云服务”)。本补充中引用的任何文档均根据请求予以提供。

1. CLOUD SERVICE

云服务

The Cloud Service extends the SAP Account Substantiation and Automation offering to allow accountants to match data from multiple data sources, automatically reconcile high-volume transactions, automatically create, validate, and post journals from multiple sources, automate task and job scheduling, execution, and monitoring of close activities, and more.

云服务是对 SAP Account Substantiation and Automation [会计实证和自动化]产品的扩展，支持会计人员核对来自多个数据源的数据，针对大量交易实施自动对账，自动创建日记账并对多个数据源の日记账进行验证和过账，自动制定并执行任务和作业计划，以及监控结算活动等等。

2. FEES

费用

The Usage Metric for the Cloud Service is the number of Transactions in blocks of 100,000. Transactions are messages, jobs, or tasks processed by the Cloud Service monthly. For the Cloud Service, Transactions are the total number of line items of any transaction type managed by the Cloud Service (e.g., Bank Transactions, POS Transactions, Credit Card Transactions, Journal Entry Lines, etc.). The Cloud Service includes the number of Users licensed under the SAP Account Substantiation and Automation by BlackLine Cloud Service.

云服务的使用指标为交易数，以 100,000 为许可基准数量。事务是指每月通过云服务处理的消息、作业或任务。在云服务中，交易数是指云服务管理的任何交易类型（例如，银行交易、POS 交易、信用卡交易、日记账分录行等）的行项目总数。云服务包括 SAP Account Substantiation and Automation by BlackLine [会计实证和自动化]云服务下许可的用户数。

3. ADDITIONAL TERMS

附加条款

- 3.1. **Tenants.** The Cloud Service includes one productive tenant of Transactions and one non-productive tenant of Transactions. The non-productive tenant may only be used for non-productive development and testing, and may not be used to process personal data.

租户。 云服务包括一（1）个针对交易的生产租户和一（1）个针对交易的非生产租户。非生产租户只能用于非生产性开发和测试，而不能用于处理个人数据。

- 3.2. Customer may subscribe to additional test tenants. The Usage Metric for the additional test tenants is the number of tenants. The test tenant may only be used for non-productive development and testing, and may not be used to process personal data.

客户可额外租用测试租户。额外测试租户的使用指标为租户数。测试租户只能用于非生产性开发和测试，而不能用于处理个人数据。